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Redovisning av motioner och medborgarförslag som 
inte är slutbehandlade, april 2020 
 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning ska vid april- och oktober-
sammanträdet redovisas de motioner och medborgarförslag, vilkas 
beredning då inte fullföljts. 
 
Redovisning: 

 
 

1. Medborgarförslag – Instifta ett tillgänglighetspris 
Ett medborgarförslag har inlämnats daterad 11 januari 2017 med 
förslag att Vaggeryds kommun instiftar ett Tillgänglighetspris för att 
uppmuntra de som ökar tillgängligheten för de handikappade 
medborgarna och andra som t.ex. är rörelsehindrade. 
(Dnr 2017/021) 
_ _ _ _ _ _ _ 
 
Ett förslag på pris har presenterats för kommunfullmäktige. 
Kommunfullmäktige återremitterade 2018-05-28 förslaget till 
kommunstyrelsen för att bereda hur nomineringsarbetet ska 
samordnas. Kommunledningskontoret avvaktar tillsättning av ett 
tillgänglighetsråd. 
 

 
  
 
2. Motion – Underlätta för unga att tillfälligt låna idrotts- och 

fritidsutrustning 
Av fullmäktigeledamoten Ewa Magnusson (L) väckt motion 2018-01-
29 med förslag att underlätta för unga att tillfälligt låna idrotts- och 
fritidsutrustning. 
(Dnr 2018/040) 
_ _ _ _ _ _ _  

 
Kommunstyrelsen beslutade 2018-10-03 att återremittera ärendet till 
kultur- och fritidsnämnden med uppdrag att efter en dialog med 
föreningar komma tillbaka med ett förslag om hur det ska gå till att 
förverkliga motionens intention samt ge ett svar på att-satsen i 
motionen. 
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3. Motion – Utveckling av friluftsområdet Movalla 

Fullmäktigeledamoten Tommy Ottosson (S) har lämnat in en motion 
daterad 2018-05-30 med förslag att cykelbanan söder om Movalla 
görs i ordning så att fler, inte minst yngre kan använda den. Att 
kommunen arbetar för att ytterligare utveckla detta grönområde. 
(Dnr 2018/205) 
_ _ _ _ _ _ _  

 
Kommunfullmäktige återremitterade 2020-01-27 ärendet till 
kommunstyrelsen för att avvakta översiktsplanearbetet. 
 

 
 

4. Motion – Ställplats för husbil och husvagn i Bondstorp 
 Fullmäktigeledamoten Klas Gustavsson (EMP) har lämnat in en 

motion daterad 2019-02-19 med förslag att Vaggeryds kommun 
skapar en ställplats för husbilar och husvagnar i Bondstorp 

  (Dnr 2019/054) 
 _ _ _ _ _ _ _  
 
 Motionen har remitterats till kultur- och fritidsnämnden för yttrande. 

Kultur- och fritidsnämnden har 2019-11-14 § 154 gett kultur- och 
fritidsförvaltningen i uppdrag att kontakta de föreningar i Bondstorp 
som kan tänkas ha intresse i denna fråga och få deras syn på motionen. 

 
 
 
5. Motion – Närvaro/yttranderätt för politiska motionärer 
 Fullmäktigeledamoten Klas Gustavsson (EMP) har lämnat in en 

motion daterad 2019-02-19 med förslag att: 
 Vaggeryds kommun ger politiska motionärer rätt att närvara och yttra 

sig vid de utskott och nämndmöten som behandlar deras motioner. 
  (Dnr 2019/055) 

_ _ _ _ _ _ _  
 
 Motionen behandlas på kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 maj 

och i kommunstyrelsen den 3 juni. 
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6. Motion – Politiskt mål för Stigamo 
 Fullmäktigeledamoten Klas Gustavsson (EMP) har lämnat in en 

motion daterad 2019-03-21 med förslag att Vaggeryds kommun antar 
ett politiskt mål gällande Stigamoprojektet. Målet ska vara att 
Stigamoprojektet ska ge minst 10% vinst beräknat på den totala 
kostnaden. Exempel: 500 miljoner i investeringskostnad = minst 50 
miljoner i överskott. 

  (Dnr 2019/095) 
 _ _ _ _ _ _ _  
 
 Motionen behandlas på kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 maj 

och i kommunstyrelsen den 3 juni. 
 
 
 
7. Motion – Förändring av trafiksituationen i Vaggeryds 

centrum 
 Fullmäktigeledamoten Jan Sjögren (SD) har lämnat in en motion 

daterad 2019-06-30 angående förändring av trafiksituationen i 
Vaggeryds centrum. En åtgärd som föreslås är att man utökar 
gångfartsområdet som redan finns på Järnvägsgatan för att säkra 
gångtrafiken på Storgatan i Vaggeryd. Genom att utöka detta område 
till att sträcka sig utmed Storgatan mellan exempelvis Stationsgatan 
och Östergatan skulle mycket av problemet vara löst. 

  (Dnr 2019/157) 
 _ _ _ _ _ _ _  
 
 Motionen behandlas på kommunstyrelsens arbetsutskott den 19 maj 

och i kommunstyrelsen den 3 juni. 
 
 
 
8. Motion – Utökad polisnärvaro – Polisstation i Vaggeryds 

Kommun 
Fullmäktigeledamoten Thomas Axelsson (KD) har lämnat in en 
motion daterad 2019-08-27 med följande förslag: 
• Att ge förvaltningen i uppdrag att aktivt verka för upprättandet av 

en polisstation i kommunen. 
• Att ge förvaltningen i uppdrag att författa en skrivelse till 

Rikspolisstyrelsen om behovet av en polisstation i Vaggeryds 
Kommun. 

  (Dnr 2019/175) 
 _ _ _ _ _ _ _  
 
 Motionen har remitterats till kommunledningskontoret för yttrande. 
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9. Medborgarförslag – Bygg om skolgårdarna vid 

Hjortsjöskolan 
 Ett medborgarförslag har inlämnats 2019-08-26 med förslag att bygga 

om skolgårdarna vid Hjortsjöskoleområdet i Vaggeryd. Skapa en 
dynamisk skolgård där alla åldrar möts. Framförallt bygg an-
läggningar som är till för äldre barn. Gör ett studiebesök i Ulricehamn. 
Där har skapats en miljö för barn 5-16 år. 

 (Dnr 2019/174) 
 _ _ _ _ _ _ _ 
 
 Medborgarförslaget har överlämnats till tekniska nämnden för 

beredning och beslut, som sedan delges kommunfullmäktige. 
Kommunledningskontoret har remitterat medborgarförslaget till 
tekniska nämnden och barn- och utbildningsnämnden för yttrande. 
Tekniska nämnden har lämnat ett yttrande 2019-10-29 § 129. 

 
 
 
10. Motion – Trygga duschrum 

Fullmäktigeledamoten Kenth Williamsson (S) har lämnat in en motion 
daterad 2019-09-24 med förslag att enskilt duschbås installeras i alla 
sim- och sporthallar som brukas av skolan i Vaggeryds kommun.  
(Dnr 2019/199) 

 _ _ _ _ _ _ _  
 
 Motionen behandlas vid dagens sammanträde. 
 
 
 
11. Medborgarförslag – Roligare på torget i Skillingaryd på 

sommaren 
 Ett medborgarförslag har inlämnats 2019-09-19 om att det ska bli 

roligare på torget i Skillingaryd på sommaren. Förslaget är att bygga 
en scen där kulturskolan kan spela och att det säljs glass och fika samt 
att det på militärfältet kan vara bilutställning. 
(Dnr 2019/193) 

 _ _ _ _ _ _ _ 
 
 Medborgarförslaget har överlämnats till tekniska nämnden för 

beredning och beslut, som sedan delges kommunfullmäktige. 
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12. Medborgarförslag – Folkomröstningar i kommunen 
 Ett medborgarförslag har inlämnats 2019-09-24 med förslag att 

anordna folkomröstningar i kommunen för att få medborgarna att 
känna sig mer delaktiga än vart 4e år. 
(Dnr 2019/198) 

 _ _ _ _ _ _ _ 
 
 Medborgarförslaget har överlämnats till kommunstyrelsen för 

beredning och beslut, som sedan delges kommunfullmäktige. 
 
 
 
13. Medborgarförslag – Skaffa egen buss i kommunen med 

egen tidtabell 
 Ett medborgarförslag har inlämnats 2019-10-22 med förslag att 

kommunen skaffar en egen buss som går i en rundslinga i kommunen 
med egen tidtabell och med samma taxa som Länstrafiken. Om man 
exempelvis satsar på mera utbyggnad av bostäder i Hok, Byarum, 
Åker och Bondstorp så kunde det vara en bra hjälp och service till de 
som vill bosätta sig där. Tanken är en 24 personers el-buss. 
(Dnr 2019/218) 

 _ _ _ _ _ _ _ 
 
 Medborgarförslaget har överlämnats till kommunstyrelsen för 

beredning och beslut, som sedan delges kommunfullmäktige. 
 
 

 
14. Medborgarförslag – Anordna seminarium i olika ämnen 

som är aktuella 
 Ett medborgarförslag har inlämnats 2019-10-22 med förslag att 

kommunen anordnar olika seminarium i olika ämnen som är aktuella 
exempelvis;  
Varför måste det finnas en ”detalj/översiktsplan”, varför är det inte 
bara att bygga ett tolv våningshus bostadshus, eller Hur fungerar en 
”upphandling”. 
(Dnr 2019/217) 

 _ _ _ _ _ _ _ 
 
 Medborgarförslaget har överlämnats till kommunstyrelsen för 

beredning och beslut, som sedan delges kommunfullmäktige. 
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15. Motion – Införande av förändrad driftsform för Åkers skola 

Fullmäktigeledamöterna Anna Maria Toftgård (C) och Ida Philip (C) 
har lämnat in en motion daterad 2019-11-04 med förslag att 
kommunfullmäktige i Vaggeryds kommun beslutar om införande av 
förändrad driftsform för Åkers skola så att verksamheten kan bedrivas 
i intraprenadform. 

  (Dnr 2019/235) 
 _ _ _ _ _ _ _  
 
 Motionen har remitterats till barn- och utbildningsnämnden för 

yttrande. Nämnden föreslår i beslut 2020-03-25 § 24 att motionen 
avslås. Motionen kommer att behandlas av KSAU ??? 

 
 
 
16. Medborgarförslag – Värna om varje inbetald skattekrona 
 Ett medborgarförslag har inlämnats 2019-11-05 med följande förslag: 
 

• Minska antalet politiker som får arvode/ersättning i Vaggeryds 
kommun 

• Sluta påtvinga fastighetsenheten (tekniska kontoret) dyra 
lösningar vad gäller uppvärmning 

• Redovisa ett tydligt ställningstagande för hur Vaggeryds 
politiker värnar om varje inbetald skattekrona 
(Dnr 2019/228) 

 _ _ _ _ _ _ _ 
 
 Medborgarförslaget har överlämnats till kommunstyrelsen för 

beredning och beslut, som sedan delges kommunfullmäktige. 
 
 
 
17. Motion – Skyltning Logpoint Stigamo Södra 

Fullmäktigeledamöterna Lennart Karlsson (EMP och Klas Gustavsson 
(EMP) har lämnat in en motion daterad 2020-01-17 med förslag att 
kommunfullmäktige ger i uppdrag till tekniska nämnden att utföra 
skyltning så snart som möjligt på södra LogPoint mot norr och 
södergående trafik. 
Nu när första etappen på Stigamo är klar är det hög tid att synliggöra 
Vaggeryds kommuns logga på ”Logpoint Stigamo Södra” 

  (Dnr 2020/020) 
 _ _ _ _ _ _ _  
 
 Motionen har remitterats till kommunledningskontoret för yttrande. 
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18. Medborgarförslag – Rusta upp grillplatsen vid 

Friluftsgården i Vaggeryd 
 Ett medborgarförslag har inlämnats 2019-04-12 med förslag att rusta 

upp och komplettera grillplatsen vid Friluftsgården i Vaggeryd med 
ett vindskydd och en ny grillplats. 
(Dnr 2019/247) 

 _ _ _ _ _ _ _ 
 
 Medborgarförslaget har överlämnats till tekniska nämnden för 

beredning och beslut, som sedan delges kommunfullmäktige. 
 
 
 
19. Medborgarförslag – Följ högsta förvaltningsdomstolens 

beslut att förskolorna ska stå för blöjor till barnen 
 Ett medborgarförslag har inlämnats 2019-12-20 med förslag att följa 

högsta förvaltningsdomstolens beslut om att förskolorna ska stå för 
blöjor till barnen. Detta med anledning av att många har det tufft 
ekonomiskt, att många barns blöjhylla gapar tom på förskolorna. 
(Dnr 2019/254) 

 _ _ _ _ _ _ _ 
 
 Medborgarförslaget har överlämnats till barn- och 

utbildningsnämnden för beredning och beslut, som sedan  
delges kommunfullmäktige. Barn- och utbildningsnämnden har 2020-
03-25 § 26 beslutat att avslå medborgarförslaget. Beslutet finns som 
anmälning vid dagens sammanträde. 
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20. Motion – Kommunens ansvar för att stödja kvinnor och 

barn som drabbas av våld i nära relationer 
Fullmäktigeledamöterna Carina Ödebrink (S) Nadira Kilim (S), Tuula 
Ingner (S) och Thomas Strand (S) har lämnat in en motion daterad 
2020-01-31 med följande förslag: 
 

• Att kommunen gör en kartläggning av våld mot vuxna och 
barn i Vaggeryds kommun. 

• Att kommunen reviderar handlingsplanen när det gäller mäns 
våld mot kvinnor tillsammans med andra berörda och 
intresserade i samhället. Handlingsplanen ska också omfatta 
barn som utsätts eller bevittnar våld. 

• Att kommunfullmäktige och förtroendevalda får ökad kunskap 
och information om mäns våld mot kvinnor. 

• Att kommunen avsätter 10 kr per invånare i bidrag till 
Kvinnojouren i Värnamo, i enlighet med den 
överenskommelse som finns. 

  (Dnr 2020/045) 
 _ _ _ _ _ _ _  
 
 Motionen har remitterats till socialnämnden och kommunlednings-

kontoret för yttrande. 
 
 
 
21. Medborgarförslag – Utvidga 30-sträckan på 

Jönköpingsvägen vid Slättens förskola i Vaggeryd 
 Ett medborgarförslag har inlämnats 2020-01-31 med följande förslag. 

Nu när Slättens förskola utökas vore det på sin plats att utvidga 30-
sträckan på Jönköpingsvägen, samt att göra ett övergångsställe över 
Jönköpingsvägen. Många föräldrar har barn både på Slättens förskola 
och Götafors skola och behöver korsa den mycket trafikerade 
Jönköpingsvägen. Dessutom använder Slättens förskola 
Källemoskogen dagligen och behöver kunna korsa vägen på ett tryggt 
sätt. 
(Dnr 2020/034) 

 _ _ _ _ _ _ _ 
 
 Medborgarförslaget har överlämnats till tekniska nämnden för 

beredning och beslut, som sedan delges kommunfullmäktige. 
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22. Medborgarförslag – Inför parkeringsavgifter på kommunala 

gator och torg 
 Ett medborgarförslag har inlämnats 2020-02-17 med förslag att införa 

parkeringsavgifter på kommunala gator och torg (som finns i flertalet 
städer och samhällen). Detta för att med pengarna kunna stötta den 
kommunala verksamheten så att det inte behöver effektiviseras i de 
kommunala förvaltningarna. 
(Dnr 2020/047) 

 _ _ _ _ _ _ _ 
 
 Medborgarförslaget har överlämnats till kommunstyrelsen för 

beredning och beslut, som sedan delges kommunfullmäktige. 
Kommunledningskontoret har sedan remitterat medborgarförslaget till 
tekniska nämnden för yttrande. 

 
 
 
23. Medborgarförslag – Uppmärksamma 100-åringar i 

Vaggeryds kommun 
Ett medborgarförslag har inlämnats 2020-03-02 med följande förslag: 
 

• Att det flaggas utanför kommunhuset Skillingehus när någon 
person i kommunen fyller 100 år. Bor personen på annan ort i 
kommunen ska det även flaggas på en kommunal flaggstång 
där. 

• Att personen ska uppvaktas med en blomma eller tårta av en 
ledande politiker. 

 (Dnr 2020/055) 
 _ _ _ _ _ _ _ 
 
 Medborgarförslaget har överlämnats till kommunstyrelsen för 

beredning och beslut, som sedan delges kommunfullmäktige. 
 
 
 
24. Medborgarförslag – Flagga med Smålandsflaggan på 

Smålands nationaldag 
 Ett medborgarförslag har inlämnats 2020-03-02 med förslag att 

kommunen flaggar med Smålandsflaggan på Smålands Nationaldag, 
för att hylla/fira landskapet Småland. 
(Dnr 2020/056) 

 _ _ _ _ _ _ _ 
 
 Medborgarförslaget har överlämnats till kommunstyrelsen för 

beredning och beslut, som sedan delges kommunfullmäktige. 
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25. Medborgarförslag – Subventionera dagens lunch för 

gymnasieelever om de äter på någon av kommunens 
restauranger i dessa coronatider 

 Ett medborgarförslag har inlämnats 2020-03-23 med förslag att 
kommunen subventionerar dagens lunch för gymnasieelever om de 
äter på någon av kommunens restauranger i dessa coronatider. 
(Dnr 2020/072) 

 _ _ _ _ _ _ _ 
 
 Medborgarförslaget har överlämnats till kommunstyrelsen för 

beredning och beslut, som sedan delges kommunfullmäktige. 
 
 
 
 
 
 

 
     
 
 
 


